

# REFERAT – STYREMØTE I FLIS – NR. 05 2012-14



<b>Sted:</b>	Gardemoen Park Inn, stilartsledermøte
<b>Tid:</b>	8.12.2012 kl 13.00-16.00
<b>Neste møte:</b>	20.02.2013 kl. tt:med mer-tt:mm

## DELTAKERE:

Styreleder	Inger Wold
Styremedlem	Jacqueline von Arb
Varamedlem	Kåre Jon Lund

## Fra administrasjonen:

Tittel	Navn
Sportskonsulent	Bjørn Solberg

## MELDT FORFALL/FRAVÆRENDE:

Nestleder	Rune Ingebrigtsen
Styremedlem	Per Bjarne Ravnå
Varamedlem	Anja Moe
Observatør	Anne Rongen

## Godkjenning av innkalling og sakliste

<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Godkjenne innkalling</b> Innkalling ble godkjent uten merknader.</li></ul>
<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Godkjenne sakliste og evt. saker til Eventuelt.</b> Sakslisten ble godkjent. Ingen saker innmeldt under Eventuelt.</li></ul>

## Rapporterings/orienteringssaker

Saksnr.	Vedt.nr.	Sak	Frist	Ansvar
<b>O-07</b>		<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Inger orienterte fra forbundsstyremøtet</b><ul style="list-style-type: none"><li>• Planer for kampsportgalla neste år. Mer info om dette kommer.</li><li>• Stevner og administrasjon, registrering og arbeid med utvidelse av medlemssystemet (QR-kode som gjør det mulig med elektronisk registrering av oppmøte på treninger direkte i medlemssystemet).</li></ul></li></ul>		

## Diskusjons- og vedtakssaker

Saksnr.	Vedt.nr.	Sak	Frist	Ansvar
<b>29</b>	<b>15</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Økonomi</b><ul style="list-style-type: none"><li>• Regnskap: Ingen store bemerkninger. Lite aktivitet siden forrige møte.</li><li>• Budsjett: <b>Vedtak: 10020 økes ut i fra diskusjon.</b> <b>10030 økes ut ifra diskusjon.</b> <b>30040 reduseres ut ifra diskusjon.</b> <b>70100 endres ut i fra diskusjon</b></li></ul></li></ul> <p>Vi åpner for at Post 3 midler kan få en mer styrt tildeling fra FLIS ut ifra komiteenes råd og ikke bare direkte søknader fra klubbene.</p>	Før neste møte.	Inger

30	16	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Stevnepakke.</b> <i>Vedtak: Vi budsjetterer med bannere, duk og Roll-ups til de fem komiteene. Komiteene må melde tilbake om de vil ha det eller ikke, og eventuelt utforming. Kontaktpersonene har ansvar for at sine komiteer gir tilbakemelding om dette seinest 31. januar 2013.</i></li> </ul>	31/1	Komite kontakter
31	17	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>NM i Kendo 2013</b> Kåre orienterte om status. <i>Vedtak: NM i Kendo blir gitt en økonomisk ramme for på 10.000 kr for 2013.</i></li> </ul>		Kåre
32		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Samarbeid mellom Kendo, Kyudo og Kenjutsu.</b> Kyudo og Kenjutsu ønsker å samarbeide med Kendo i Kendo komiteen. Dette var sak på møte i kendo komiteen i desember 2012 og går greit. Kåre har tatt på seg rollen og følge opp Kenjutsu og Kyudo i Kendo komiteen og tar kontakt med disse.</li> </ul>		Kåre
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Diskusjon rundt årsplan.</b> Hovedmål for FLIS er å få i gang kommunikasjon med komiteene og starte opp arbeid i komiteene. Brev til komiteene om dette formidles til komiteene av Inger.</li> </ul>		Komite kontakter  Inger
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Kalenderhendelse på web</b> Vi prøver å få med link til kalenderside på idrettens side på forbundets nettside.</li> </ul>		
35	18	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Tildeling av midler</b> <i>Vedtak: Utkastet fra administrasjonen lest gjennom og godkjennes med noen justeringer.</i></li> </ul>		
36		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Utkast til organisering av dommere utsettes til neste møte.</b></li> </ul>	20/2	Per Bjorne
37	19	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Orientering om endringer i møteplanen.</b> <i>Vedtak: Ny møteplan godkjent</i></li> </ul>		
38	20	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Internasjonale representanter Wushu og Kendo</b> Rune Ingebrigtsen er foreslått som representant fra Wushu, Representant for Kendo diskuteres på møte i kendokomiteen 9. desember. <i>Vedtak: Rune Ingebrigtsen er vedtatt som internasjonal representant for Wushu. Kendo utsettes til neste møte.</i></li> </ul>		
39		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Info til klubbene om komitearbeid</b></li> <li>• Diskusjon rundt hvordan vi skal få innspill fra idrettens klubber. De komiteene som ønsker kan sende ut info om komiteens arbeid og be klubbene komme med innspill.</li> <li>• Diskusjon rundt brev til komiteene og de mindre idrettene for orientering og informasjon om arbeidsoppgaver og informasjon. Små miljøer får info gjennom sine kontakter i FLIS styret.  Kåre skriver utkast til brev til de mindre idrettene basert på brevet til komiteene.</li> </ul>	31./12	Kåre

---

Inger Wold

---

Kåre Jon Lund

---

Jacqueline von Arb

---

Referent Kåre Jon Lund